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i Kulturstationen (Oasen) 
 

Torsdag 27. februar, kl. 19.00 
 

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent og referent 
 

2. Bestyrelsens beretning 2019  
 

3. Forelæggelse af regnskab 2019 
 

4. Forslag til budget 2020 
 

5. Indkomne forslag – ingen indkommet. Bestyrelsen foreslår nedsættelse af Bangsbo Plads 
udvalg.  

 
6. Valg i henhold til vedtægternes §§ 9-10 

• Valg til bestyrelsen Ulf Kjellerup (formand) – modtager genvalg 
• Valg til bestyrelsen Jens Veggerby – modtager ikke genvalg 
• Valg af suppleanter  
• Valg af revisorer 

 
7. Grønne veje og skybrudsvej i GF Katrinedal – præsentation af Kåre Press Kristensen  

 
8. Eventuelt 

 
 
Kun medlemmer har adgang til generalforsamlingen – print venligst denne side ud og medbring til 
generalforsamlingen. 

 

Matrikel nr:                                                      Adresse: 

 
Fuldmagt til nedenstående medlem 

 
Navn:__________________________________________________________________ 
 
Adresse: _____________________________Matrikel nr.:__________________________ 
 
Udsteders underskrift:_______________________________________________ 
 
Se beretning og regnskab på: (www.GFKatrinedal.dk/under generalforsamling)   



Bestyrelsens beretning for 2019 
 
 
Hjemmeside 
Hjemmesiden har nu været oppe at køre i to år. Langt den overvejende del af medlemmerne har 
nu tilmeldt sig med mailadresse og anvender betalingsmuligheden på hjemmesiden. Adressen er 
fortsat: 
 
www.gfkatrinedal.dk 
 
Det understreges at der kun skal oprettes én profil pr. ejendom. Vi har oplevet at medlemmer har oprettet 
flere profiler når de enten har glemt password eller glemt, at de allerede har en profil. Som udgangspunkt 
opfordrer bestyrelsen medlemmerne til at anvende hjemmesidens betalingssystem. Fordelen ved dette 
system er, at der kan genereres en liste over de der har betalt ganske hurtigt.    
 
Såfremt medlemmer ikke har internet eller betalingskort, aftales anden betalingsmulighed med 
kassereren.  
 
Veje og fortove 
 
Veje og fortove har naturligt nok været præget af etableringen af fibernet i hele foreningen. Bestyrelsen 
har løbende fulgt op overfor entreprenørerne, der har etableret fibernettet i vores fortove.  
Bestyrelsens vejansvarlige har alligevel haft en del at lave med at bestille udbedring af diverse kantstene og 
fliser, der er knækket som følge af at store lastbiler ikke kan komme rundt om hjørnerne på vores små veje. 
Vi har forsøgsvis etableret en ny type fortovshjørne i krydset Børglumvej/Kaløvej, hvor vi i stedet for 
udskiftning af fliser, der var blevet kørt ned af lastbiler, har anvendt brosten. Brosten kan selvsagt blive 
trykket af lastbiler ligesom fliser, men de knækker ikke – de skal blot lægges på ny. 
 
Bestyrelsen har i januar aftalt påbegyndelsen af to hele fortovsrenoveringer med to forskellige 
entreprenører. Vi har efterhånden opsparet så mange penge til vejvedligeholdelse, at vi har råd til at lave 
større sammenhængende fortovsrenoveringer. Der er igangsat fortovsrenovering på Katrinedalsvej fra 
Vanløse Allé til Bangsbovej, samt truffet aftale om én anden strækning. 
 
 
Grønne veje og skybrudvej 
 
HOFOR har meddelt at begge projekter er forsinkede og at der tidligst kan forventes en igangsætning af 
Grønne Veje i anden halvdel af 2020. HOFOR har påbegyndt etablering af grønne veje i en af vore 
naboforeninger – den der ligger mellem Rebildvej og Grøndals Parkvej. Hvis man har lyst til at se grønne 
vejbede ”i aktion”, så tag en tur over på en af de små veje mellem Rebildvej og Grøndals Parkvej. 
 
For så vidt angår skybrudsvej-projektet så er dette projekt foreløbig udskudt til 2021. Der er endvidere 
planlagt en tilretning af projektet så det nu forløber på Bangsbovej på hele strækningen fra Jyllingevej til 
Apollovej.  

Imens vi afventer etablering af den nedre del af skybrudsvejen har vi etableret et partnerskab med Merkur 
Andelskasse og Den Grønne Investeringsfond (DGI), hvor DGI finansierer projektet uden risiko for 
foreningen. DGI betinger sig, at HOFOR betaler direkte til en konto i Merkur Andelskasse, som foreningen 
ikke har adgang til, og at pengene derfra overføres direkte til DGI. På denne måde får vi et projekt 
finansieret uden vi selv er involveret i overførslen af midler til betaling for projektet, hvilket bestyrelsen 
anser for at være en stor fordel for foreningen.  



Bestyrelsen har i forlængelse af projektet Grønne Veje genfremsendt en ansøgning til Københavns 
Kommune om muligheden for at overtage op til 75 såkaldte partnerskabstræer. Tanken har været at 
partnerskabstræer kunne opstilles i de vejbede, som alligevel skal etableres med Grønne Veje projektet. 
Dette vil forudsætte at vejbedene gøres lidt større. Træerne er gratis, da de indgår i Københavns 
Kommunes klimastrategi. Vi har endnu ikke fået svar fra Københavns Kommune herom.  

  
Grønne arealer og snerydning 
  
Vedligeholdelsen af vores grønne arealer har været overtaget af Knud Erik siden sidste generalforsamling. 
Knud Erik har ud over vedligeholdelsen også tilført arealerne nogle skraldespande til alle de 
efterladenskaber, som hundeejere og andre besøgende på arealer lader bag sig. Bestyrelsen har aftalt med 
Benny at han fra sæsonstart 2020 atter overtager vedligeholdelsen af arealerne.  
 
Bestyrelsen har ligesom de foregående år indgået aftale med Thomas Skjold Henriksen, Bangsbo Plads 62 
om at forestå snerydning af fortovene langs foreningens to pladser (Trekanten og Bangsbo Plads). Thomas 
har fået et mindre beløb i tre måneder for at stå klar i tilfælde af sne.  
 
Bestyrelsen 
 
I årets løb har bestyrelsen været samlet fire gange til møde. Suppleanterne har ligeledes deltaget i bestyrelsens 
møder.  
 
Herudover har de enkelte bestyrelsesmedlemmer haft opgaver forbundet med deres post i bestyrelsen. Jen Veggerby 
har meddelt at han ikke ønsker genvalg. Bestyrelsen indstiller at Anders Favrbo vælges som nyt bestyrelsesmedlem. 
Anders har tidligere være suppleant i bestyrelsen og har løbende deltaget i møderne.  
 
 
For tiden er fordelingen af opgaver i bestyrelsen følgende: 
 
Ulf Kjellerup, formand, kontakt til Vanløse Grundejer Sammenslutning (VGS), Grundejeren.dk og myndigheder 
generelt. mail: formand@gfkatrinedal.dk 
 
Knud Erik Sørensen, kasserer, budget og regnskab, opkrævning af kontingent/bidrag, betaling af regninger m.v. mail: 
kasserer@gfkatrinedal.dk 
 
Henrik Lindstrøm, vejansvarlig, kontakt med kommunens vejmyndighed, igangsætning af udbedring af veje og fortove 
m.v. mail: veje@gfkatrinedal.dk 
 
Axel Ørndrup, ansvarlig for hjemmeside. mail: info@gfkatrinedal.dk 
 
Jens Veggerby, bestyrelsesmedlem 
 
Max Petersen, suppleant 
 
Thomas Skjold Hansen, suppleant   
 
Man kan skrive til den samlede bestyrelse på mail: bestyrelsen@gfkatrinedal.dk 

 
______________________________________________________________________________________ 


